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representants de l’equip de govern i de l’oposició, que estava 
treballant per a elegir l’ empresa que tendria que construir la 
planta. Per tant encara no se sabia quina empresa seria.
2ª.- Encara no estava decidit el lloc, ja que era necessari 
elegir abans l’empresa, ja que algunes empreses havien dit 
que ja tenien el lloc pensat.
3ª.- L’Equip de Govern ja havíem expressat la nostra decisió 
de fer una enquesta popular, per a preguntar a tots els veïns 
de les Coves si estaven d’ acord en la construcció de la 
planta de biogàs.
Per totes estes raons vaig insistir i vam deixar l’ assumpte 
damunt de la taula, per a aprovar-ho, si era el cas, després 
de fer l’enquesta popular.

Vam fer la dita enquesta, en la qual van participar més de 
500 persones, en concret 511, i dels quals 505, quasi un 
99%, van expressar el seu acord en la construcció de la 
planta.
Ara, que ja sabem l’empresa que te que construir la 
planta, que sabem el lloc elegit per l’empresa i ajuntament 
conjuntament, i sobre tot, ara, que sabem que els veïns de 
les Coves estan d’acord en la construcció de la planta, hem 
tornat a incloure el punt en l’ordre del dia per a aprovar-lo.
Tot i això, presente esta esmena per a indicar en el punt les 
dades que ara ja sabem, i que en el seu dia no sabíem.
Per tant propose modificar el punt i deixar-lo de la següent 
forma:
Aprovació i acceptació pel ple municipal, recolzat pel resultat 
de l’enquesta popular que es dur a terme el passat dia 9 
d’agost, de la construcció d’una planta de biogàs per al 
tractament de purins al polígon industrial “Mas de Boira”.
En primer lloc se sotmet a votació l’aprovació de l’esmena, 
amb el resultat de cinc vots a favor, del Sr. Alcalde i el grup 
JNP, i quatre vots negatius, del grup popular.
A continuació se sotmet a votació la proposta d’acord 
resultant, amb  cinc vots a favor, del Sr. Alcalde i el grup 
JNP, i quatre abstencions, del grup popular.
El Sr. Zaragozà Muñoz comenta que el JNP no pot acceptar 
que el partit popular en la legislatura passada  presentara la 
proposta de la planta de biogàs. Que per a fer-nos quedar 
malament davant els ramaders s’ha dit que no recolzem la 
planta perquè no hem participat en l’enquesta popular. Que 
l’ajuntament no pot funcionar en enquestes populars amb 
noms i cognoms i una participació del vint-i-vuit per cent de 
la gent del poble, que el regidors estan al per aprovar les 
coses. Que el JNP va retirar el punt de l’ordre del dia perquè 
no va voler aprovar la planta de purins. Que la gent del poble 
no vol participar en enquestes en noms i cognoms. Que el 
partit popular va demanar que es ficara al tauló d’anuncis 
el llistat de les votacions perquè la gen ho veja i fins ara no 
s’ha ficat. Que la gent del poble ha de saber que l’únic  que 
ha recolzat sempre la planta de revalorització de purins ha 
estat el partit popular, ara i sempre, però no volen caure en 
provocacions del JNP. Que dubten de la constitucionalitat 
de l’enquesta, i que en les comunitats autònomes cap s’ha 
atrevit que es facen en noms i cognoms, perquè el vot es 
secret i universal. Però ací, en aquest poble, el vot no és 
secret,  perquè sou vosaltres els que sabeu el que opine la 
gent, i açò és un vot dirigit, i faltaria saber quina utilització 
fa el JNP d’aquest vot dirigit. Que el partit popular no caurà 
en la provocació de l’esmena presentada pel Sr. Juan José 
Sales intentant que recolzem aquesta iniciativa que, a totes 

totes, la majoria del poble ho accepte. Que si la participació 
cada dia baixa més, per alguna cosa serà, i la gent no va 
a votar perquè no vol que se sabia el seu vot. Que ja, al 
dos mil cinc, la planta ja estava inclosa al polígon, i pot ser 
que els regidors del JNP inclús feren  al·legacions contra 
eixa instal·lació i no és posara al polígon industrial. Que els 
membres del JNP  haurien de fer una reflexió i preguntar-se, 
en el cor en la ma, si ha valgut la pena  totes les barbaritats 
que s’han dit i s’han fet a este poble per arribar a l’aprovació, 
per part vostra, d’una planta de revalorització de purins i 
fems, deixant el polígon industrial tal i com el partit popular 
el tenia a l’any 2006. Que, el partit popular, encara i així,  
s’alegra profundament, després de la divisió creada al 
poble per culpa del JNP, que s’aprove la ubicació d’una 
planta de revalorització de fems al polígon industrial. Que 
després de tanta demagògia i desinformació heu demostrat 
que tota la guerra que vau armar no era per les instal·lacions 
medioambientals, sinó només per la cadira que ara ocupeu. 
Que una vegada més el partit popular demostra el tipus 
d’oposició que fa, responsable, pel futur del poble i sense 
armar soroll ni divisions, buscant solucions als problemes 
de la gent. Que els membres de l’equip de govern es van 
passar tres pobles en les manifestacions que vau fer i 
fins no fa molt encara heu portat les samarretes negres, 
conegudes per molts, on ficava no a la planta i vau presentar 
al·legacions contra el polígon medioambiental  perquè no es 
ficara mai una planta de tractaments de purins.
El Sr. Alcalde li comenta al Sr. Miguel Zaragozà que està fent 
demagògia i mentint. 
El Sr. Juan José Sales  comenta que han segut tantes les 
coses que ha dit el Sr. Miguel Zaragozà i que no són certes 
que pot ser que en la rèplica se’n deixe alguna. Que el Sr. 
Miguel Zaragozà ha comentat que els regidors estan ací 
per aprovar les coses deixant de banda el que diga la gent 
i ell opina (el Sr. Juan José Sales) que els nou estan per a 
aprovar les coses però,  sobre  tot, estan per a escoltar 
les opinions de la gent, cosa que al Sr. Zaragozà no li ha 
agradat mai. El Sr. Juan José Sales també comenta que el 
Sr. Miguel Zaragozà, en la seua intervenció anterior, havia dit 
que el JNP, en el ple anterior, no va voler aprovar la proposta 
que portava el partit popular i, al respecte, comenta que 
aquesta qüestió no es tractava d’atreviment ni de por, sinó 
perquè l’equip de govern abans d’aprovar la proposta del 
partit popular  volia disposar de més informació sobre la 
planta de biogàs i a més saber quina era l’opinió dels veïns 
i veïnes del poble. El Sr. Juan José Sales li comenta al Sr. 
Miguel Zaragozà  que no són dues les consultes populars 
que s’han fet, sinó tres i ell (referint-se al Sr. Miguel Zaragozà) 
no ha participat en cap. El Sr. Juan José Sales, davant les 
constants interrupcions del Sr. Miguel Zaragozà, li demana 
al Sr. Alcalde que fique ordre.
El Sr. Alcalde crida per primera vegada a l’ordre al Sr. Miguel 
Zaragozà. 
El Sr. Juan José Sales continua la seua intervenció i comenta 
que el partit popular no pot donar lliçons de fer enquestes 
populars ja que, el partit popular, sempre s’ha negat a 
demanar l’opinió a la gent i sobre tot el Sr. Miguel Zaragozà 
que va dir en més d’una ocasió que hi ha coses massa 
importants per que les decidisca un poble. El Sr. Juan 
José Sales li diu al Sr. Miguel Zaragozà que una persona 
que afirma açò, en varies ocasions, no pot donar lliçons a 
ningú de com s’ha de fer una enquesta popular. Sobre el 


